

吉隆坡暨雪兰莪中华总商会
2024-2027 年度董事选举提名表格

提名 公司会员 或 个人会员

会员号码		
公司或个人名称		
授权代表姓名 (中英文)		身份证号码
在公司 所担任职位		

提名人签名:

赞成人签名:

姓名:

姓名:

公司 / 商团名称及盖章:

公司 / 商团名称及盖章:

会员号码:

会员号码:

日期:

日期:

被提名者接受提名

被提名者签名: _____

被提名者姓名: _____

日期: _____

公司盖章: _____

备注:

1. 每张提名表格, 均须有一名合格会员签名提议, 一名合格会员签名赞成及合格的被提名者签名接纳, 方为有效。提名人、赞成人及被提名人均须于提名截止日期即 **2024 年 8 月 14 日 (星期三) 中午 12 时正** 之前缴清年捐。
2. 会员须入会满一年始有选举权与被选权, 即于 2023 年 9 月 7 日或以前被董事会批准入会之会员。
3. 根据本会章程第 4.1.5 (a) 项规定, 公司会员的授权代表必须是该公司的股东或董事, 或独资拥有人或合伙人。
4. 商团及公司会员, 除须由其授权代表签名外, 尚须盖上其商团或公司印章。
5. 提名表格须于 **2024 年 8 月 14 日 (星期三) 中午 12 时正** 以前亲交或以快递、挂号邮寄到本会秘书处, 逾期无效。
6. 不接受通过传真及 / 或其他电子方式之提名表格。
7. 任何修 (涂) 改, 须由提名人与赞成人在旁签署, 方为有效。否则, 该项更改无效。

Nomination Form for The Election of KLSCCCI Council Members for Year 2024-2027

To nominate **Corporate Member** or **Individual Member**

Membership No.		
Name of Company or Individual		
Name of Authorised Representative (Name in English and Chinese)		NRIC No.
Position held in Company		

Proposer's Signature:

Secunder's Signature:

Name:

Name:

Name of Company / Trade Assn.
& Official Stamp:

Name of Company / Trade Assn.
& Official Stamp:

Membership No.:

Membership No.:

Date:

Date:

Acceptance of Nomination by Nominee

Signature of Nominee:

Name of Nominee:

Date:

Official Stamp of Company:

Remarks :

1. Each nomination form must be signed by a qualified proposer, a qualified seconder and a qualified nominee. Proposer, seconder and nominee must have settled their subscriptions latest by the nomination closing date on **14th August 2024 (Wednesday) before 12:00 noon.**
2. Members shall have the right to vote and be elected upon expiry of one year from the date of admission as members, i.e. membership duly approved by the Council on or before 7th September 2023.
3. In accordance with Clause 4.1.5 (a) of KLSCCCI Constitution, the authorised representative of Corporate Member shall be a shareholder and / or director, or the sole proprietor or partner thereof.
4. The authorised representative of Trade Association or Corporate Member must duly complete the signature and official stamp on the nomination form.
5. The nomination form delivered by hand, courier or registered post **MUST** reach the Secretariat before **12:00 noon on 14th August 2024 (Wednesday)** and thereafter is null and void.
6. Nomination form transmitted / received by facsimile transmission and / or any other electronic means will not be accepted.
7. Any alteration must be verified by the proposer and seconder's signature, otherwise the alteration is void.